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2 de desembre 

CIC (conferència i plenari) 

Conferència:  

Informe del conseller Mas-Colell. 

Primeres reflexions sobre la situació política i econòmica de Catalunya i sobre els missatges que 
s'envien des del Govern del Regne d'Espanya. 

 

Punts relatius a les universitats i a la recerca a Catalunya:  

 normalitat del curs acadèmic 2013-2014 

 política de preus i beques 

 programa Serra Húnter 

 programació universitària 

 accés universitari 

 recerca: un model català d'èxit 

 

Nous plans per al 2014 

 Noves iniciatives legislatives (lleis de la Ciència i de l'AQU) 

 Nou pla d'orientació universitària 

 Revisió de la programació 

 Consorci de serveis universitaris de Catalunya (administració electrònica, serveis TIC, 
central de compres, programa conjunt de suport als estudis interuniversitaris, programa de 
suport a la mobilitat d’estudiantat i professorat per a titulacions d'oferta reduïda al sistema) 

 Internacionalització 

 Transferència de coneixement 

 Governança 



 

 

Informes: Pla de doctorats industrials, iniciatives i usos lingüístics a les universitats catalanes, 
convocatòria 13/14 MOOCS 

 

Plenari:  

 Acord sobre la programació acadèmica d'estudis de màster universitari 2014-2015.  
[UPC: Intervenció sostenible en entorn construït, ETSAV].  

 Acord de desvinculació (LUC) per a l'accés a contractes de lectorat i de professorat 
permanent. 

 Gestió coordinada de les pràctiques curriculars dels estudis de grau, en col·laboració amb les 
cambres de comerç de Catalunya. 

 

ACUP 

Demanda del president (el rector de la UAB, Ferran Sancho) al conseller en què al·lega que estem 
en condicions crítiques. El conseller confirma la situació i no hi dóna cap mena d'alternativa. 

 

Reunió DGU 

Tancament de pressupost i primera reunió per preparar el de l'any 2014. 

 

11 de desembre 

CRUE  

El tema principal és la taxa de reposició. Hi ha diversos plantejaments: taxa de reposició dinàmica: 
fixar les limitacions econòmiques no pas sobre el nombre de places que surten a concurs, sinó sobre 
la massa salarial (capítol 1). Hi ha una consciència generalitzada de la gravetat de la situació 
(entrada de professorat jove), que, a més, es pot perllongar un parell d'anys.  

 

Consell d’Universitats 

El ministre José Ignacio Wert aborda directament en el seu informe el tema i proposa la creació d'un 
grup de treball per esmorteir el problema modificant la LOM-LOU en la part no orgànica (la 
impressió del rector és que això només seria aplicable a places de promoció). 

Des de la presidència de la CRUE se li reclama sensibilitat i propostes concretes per als 



pressupostos d'enguany, a la qual cosa respon, com dies abans ho va fer el conseller Mas-Colell, 
que no hi pot accedir, que els pressupostos ja estan tancats. 

 S'informa que s'han desestimat els dos vots particulars de la Comissió per a la Governança 
de les Universitats relatius a la constitucionalitat d'unes propostes. 

 També s'informa al llarg del Consell d’Universitats d'una esmena del Grup Popular al Senat 
que arbitra un procediment per a la demora en els terminis de devolució dels préstecs 
existents [Innocampus, parcs, Campus d'Excel·lència Internacional]. Es requerirà un aval de 
les comunitats autònomes i un informe favorable de la Secretaria d'Estat. 

 S'està preparant la convocatòria d'uns màsters transcontinentals [Orient, Iberoamèrica] per 
als quals sortiran amb avantatge els campus d'excel·lència internacional.   

 

12 de desembre 

Esmorzar dels rectors de les universitats de Barcelona amb l'alcalde, Xavier Trias. 

Xavier Trias posa de manifest l'interès de la ciutat vers les universitats de Barcelona, així com la 
capacitat financera i de gestió de l'Ajuntament. S'ofereix a col·laborar en temes 
d'internacionalització i de transferència de coneixement. A més, demana propostes que voldria que 
fossin persistents. S'acorda continuar aquestes reunions i també es concreten reunions amb la UPC.  

El rector expressa que si li volen fer arribar propostes, ho agrairà.    

 

13 de desembre 

Inauguració acceleradora d'empreses del Baix Llobregat en el projecte Start up Catalonia. 

Consisteix en la signatura de dos convenis entre ACCIO i la Fundació Parcs (UPC), i ACCIÓ i el 
Consell Comarcal del Baix Llobregat. La UPC fa les tasques de gestió entre les empreses subjectes 
del projecte i tècnics d'ACCIÓ. 

 

16 de desembre 

Manifest de la Junta d'Escola (ETSEIB) (registre de sortida del 10 de desembre) 

La Junta d'Escola acorda demanar al nou rector, Enric Fossas, que mantingui en suspens el 
desplegament de la UTG, mentre, d'acord amb el que va anunciar durant la campanya electoral, no 
se n'analitzin  i valorin detingudament els avantatges i inconvenients. En tot cas, que es condicioni 
aquest desplegament al fet que hi hagi un acord previ de la Junta d'Escola. 

Abans de prendre possessió del càrrec, el rector va demanar a la directora de l’ETSEIB que posés 
en marxa la Comissió Rectora de la UTG per tal de poder vehicular els desacords respecte a la UTG. 
Li consta que s'ha constituït la comissió sense cap problema. Atès que en aquesta comissió hi ha 
representants de les diferents unitats afectades, és on s'haurà de fer palès l'acord o desacord de 



l'Escola. En paral·lel s'inicia una anàlisi i valoració dels avantatges i inconvenients de la implantació 
de les UTG.  


